



EVENTS CHECKLIST FOR SPEAKERS AND PANELISTS



- Upon your arrival, please enter the building through entrance E (accessible from the St. Andrew Street parking garage), where a member of the Events team will greet you.
- You must wear a mask at all times while in the building, except during the event.
- Please maintain a distance of 2 metres from all others on site whenever possible.
- We ask that you provide the name and contact number of anyone accompanying you so that in the event of a positive COVID-19 test following the event, we can reach everyone who was on site.
- Access to the speakers lounge will not be available.
- We encourage you to bring your own bottle of water as all the water coolers have been removed.

AIDE-MÉMOIRE À L'INTENTION DES ORATEURS ET DES PANÉLISTES D'ÉVÉNEMENTS



- À votre arrivée, accédez à l'immeuble par l'entrée E (accessible depuis le stationnement de la rue St. Andrew), où un membre de l'équipe des événements vous accueillera.
- Vous devez porter un masque à tout moment dans l'immeuble, sauf pendant l'événement.
- Dans la mesure du possible, nous vous demandons de maintenir une distance de 2 mètres avec tous les autres participants sur place.
- Nous vous demandons de fournir le nom et le numéro de téléphone de tout accompagnateur en cas de test positif à la COVID-19 après l'événement. Nous pourrions ainsi contacter tous les participants sur place.
- Le salon des conférenciers ne sera pas accessible.
- Nous vous recommandons d'apporter votre propre bouteille d'eau, car toutes les fontaines ont été retirées.